

# 冲压料带超薄精密整平机SUL-100H

产品名称	冲压料带超薄精密整平机SUL-100H
公司名称	昆山写乐精密机械有限公司
价格	95000.00/台
规格参数	
公司地址	昆山市玉山镇晨丰东路134号2号房
联系电话	13122723718

## 产品详情

### STANDARD FEATURES

1 ) The machine is equipped with optical signals converter. The speed of straightening process can be synchronizing with feeder and press

2. ) Chromium molybdenum steel for rollers

furnished by heat treatment and grinding

3. ) Japanese made multi-plug is used for

spindle drive gear and it can withstand higher loading while spinning.

4 ) The machine is equipped with pressure adjustable device and pressure indicator By these devices, the users can easily adjusting the suitable pressure as they needed

5.) "U" path control can keep the tensional of the material between the straightener and feeder. It is provide with right amount of material needed for the press.

6 ) High accuracy is smoothing out of coil materials without any scratch/damage, The machine is suitable for all most any ultra thin and high level metal material

7. ) The uses of Micro meters can easily adjusting the pressure on material.

8 ) The upper-rear roller is design for independent adjustability

It has curled upward or downward functionality.

### 功能與特點

1)

机器采用上位机搭配PLC采集光信号配合变频器。矫平机速度可与送料机和压力机同步。

2.) 校正辊采用铬钼合金钢高级钢材热处理镀硬铬、研磨处理。

3.) 传动装置采用日本制万向接头可承受较大扭矩与冲击。

4) 本机设有压力调节装置和压力指示器，用户可根据需要方便地调节合适的压力。

5) .“U”型轨迹控制，可保持矫直机与送料机之间物料的松弛度。使材料可以适当的供应冲床高速冲压。

6) 经本机校正之后，材料光滑平顺无压痕且不会损伤材料表面，适用于各种超薄高级金属板类。

7.) 使用微表可以很容易地调节材料上的压力。

8) 上后滚轮设计为独立可调它有向上或向下卷曲的功能。